
V minulém roce , jsme se snažili připravit co nejlepší podmínky pro fungovaní našeho 

Višnovského fotbalu , a to jak po stránce materiální tak i po ostatních stránkách 

fungovaní. Aktivně jsme se podíleli s Višnovskými skauty na pořádání dětského dne, 

za který bych chtěl poděkovat všem, kteří se na jeho organizaci a průběhu podíleli. 

Díky iniciativě Jardy Hejdy se v rámci dokopné uskutečnilo posezení, jak jsme interně 

nazvali Legend kterého se zúčastnili bývalí hráči a členové, kteří Višnovský fotbal 

zastupovali v dřívějších dobách. Na tomto setkaní byla vystavena i tabule cti, pro 

bývalé aktivní členy FC, kteří již bohužel nejsou mezi námi. 

Zúčastnili jsme se v rámci pozvaní od Višnové u Znojma turnaje 4 Višnové , který byl 

obnoven po 20 letech a velice se povedl proto  doufáme ,že tato tradice bude 

pokračovat. 

V srpnu jsme udělali vzpomínkový den, na našeho dlouholetého předsedu Vlastu 

Buriana, kde se představili všechny naše týmy. Chtěli bychom to zachovat i příštích 

letech a budeme velice rádi, když se příště připojí i SDH kde Vlasta také působil. 

Konec roku jsme zakončili uspořádáním taneční zábavy se skupinou Signál ,která jak 

pevně doufáme se líbila . 

 

V minulém období se nám podařilo získat dotaci na nákup, sportovních věcí od 

středočeského kraje a to ve výši 38000, za které byli nakoupeny míče pro přípravku a 

žáky, byli pořízeny nové ochranné sítě za branky, které se budou osazovat hned z jara 

a doplnili se tréninkové pomůcky. V lednu 2016 se ještě do realizovávala dotace 

z roku 2015, ze které byla pořízena časomíra, na kterou jsme si asi všichni rychle 

zvykli. Za její osazení bych chtěl poděkovat Jirkovi Hotovému, který připravil rám a 

další technické věci pro její zavěšení. 

Za dané období jsme se snažili o co nejlepší materiální zabezpečení, aby tréninky i 

těch nejmenších byli zabezpečeny míči a ostatními pomůcky pro jejich potřebu. 

Za přípravu podkladů a realizaci, bych chtěl poděkovat Monice Wimerové ,která se na 

jejich přípravě a realizaci podílela. Na letošní rok máme podánu dotaci na uspořádaní 

turnaje přípravky ,který bude nejspíš pořádán na koci řijna nebo v listopadu. 

 

Po stránce fotbalové jsme velice rádi, že naše nejmladší družstvo a to družstvo ml. 

Přípravky hraje již svoji soutěž, zápasy jsou fantastické a vždy za velmi dobré divácké 

kulisy. Družstvo ml.žáku bylo doplněno po domluvě žáky Pičína se snaží stabilizovat. 

Pevně věříme, že obě družstva v jarní části budou i nadále dobře reprezentovat náš 

fotbalový klub. 



Vzhledem dnešní elektronické době, kdy přilákat malé děti ke sportu a v tomto 

případě fotbalu je velice náročné, proto se budeme i nadále snažit připravit pro ně 

dobré zázemí, aby k nám na fotbal chodili rádi. Tímto bych chtěl poděkovat všem 

trenérům mládeže, kteří se tomu aktivně věnují. 

 

Velké herní změny proběhli i družstvu A“ mužů ,kde se současný trenér Jarda Hejda 

snaží sehrát družstvo které je velmi mladé ale pevně věřím že má v sobě velký 

potencionál, jak nakonec dokázali posledním zápasem kdy deklasovali vedoucí 

Drahlín pěti góly. (více asi promluví Jarda Hejda při hodnocení družstvem ,které bude 

následovat později) B družstvu bych chtěl poděkovat za to , že se i našich letech snaží 

,si zpříjemnit víkendy fotbalem ,který všichni máme rádi . 

 

V loňském roce, proběhli i další práce na fotbalovém hřišti, a to renovace kabiny 

včetně polic a obkladů v kabině mládeže, které realizoval Jirka Novák. V srpnu 

proběhla výměna správce hřiště a po Jirkovi Novákovi převzali správcovství Jarda 

Hejda a Jirka Knap. Pokračovalo se nadále v rekultivaci hriště. Novým správcům se 

ještě i v tak krátkém časovém horizontu opravit plot a vrata.  

Vzhledem tomu, že se nám podařilo v rozpočtu ušetřit, tak jsme se rozhodli opravit a 

předělat vedlejší tribunu. Materiál je již připraven a práce začnou hned, jak počasí 

dovolí. 

Na letošní rok ještě plánujeme celkovou modernizaci závlahového systému, a jeho 

optimalizaci přes redukční ventily. 

Do budoucna bychom chtěli uskutečnit rozšíření kabin včetně stavebních uprav , po 

jednání s vedením obce jsme se dohodli na této realizaci, kdy v letošním roce by měl 

vzniknout projekt na celkovou přestavbu a rozšíření zázemí. 

Na závěr bych chtěl poděkovat obci Višňová, která velmi aktivně podporuje naše 

fotbalové aktivity a Vám všem popřát mnoho osobních a sportovních úspěchů. 

 

 

 

 

 


